
  

LAF Prezidija 24.05.2023 sēdes protokols 
 

 

 

Sēdes numurs: 04/23 ; Vieta: LAF Birojs G. Zemgala gatve 71 

Laiks #. Darba kārtība 

18.00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

18.10 2.  Tehniskā dienesta iesniegums par drošības karkasu ražotājiem 

18.20 3.  LV Racing sūdzība šosejas komisijai 

18.40 4. Atskaite par miniralliju no tehniskā novērotāja 

19.00 5. A. Šimkus novērojumi par sertifikātiem 

19.15 6. 2023. gada apbalvošanas pasākums 

19.20 7.  Dažādi 

- soda naudu maksājumu sadalījums 

- Škodas automašīnas 

- Papildus informācija, kas norādāma nolikumā ( Sporta darbinieks – 

komisijas vadītājs ar kontaktinformāciju) 

- Drošības iekārtu jaunumi 

 

19.50 8.  Nākošās sēdes datuma noteikšana 

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Andris Zvingevics, Viceprezidents 

2. Jānis Krastiņš, Viceprezidents  

3. Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road, 

4. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

5. Jānis Karzjuks, Kartinga k. p-ājs  

 

6. Jānis Ducmanis, Šosejas k. p-ājs-  

7. Elīne Berķe Drifta k. p-āja  

8. Reinis Lilienšteins Krosa k p-ājs 

 

Pieaicinātie:  

R. Elbakjans 

J. Vītols 

D. Politiko 

A. Šimkus 

Pilnvaras: 

Vodemārs Kalve 

 

Nav ieradušies: 

Raimonds Kisiels, Prezidents 

Krišjānis Vīdušs Trofi reidu k –pājs 

Raimonds Strokšs., Rallija k. p-ājs 

 

 

Zoom:  

Jānis Naglis, Viceprezidents 

 

Sēdi protokolē: L. Medne  

 

 

 

 

 

 

 



1. Darba kārtības papildināšana un apstiprināšana 

 

Tiek apstiprināta darba kārtība. 

 

Nolēma: Apstiprināt kārtējās sapulces darba kārtību. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. Karzjuks, R. 

Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

2. Tehniskā dienesta iesniegums par drošības karkasu ražotājiem 

 

Saņemts iesniegums par drošības karkasu ražotājiem no tehniskā dienesta, kas nokārtojuši visas 

dokumentu un finansiālās formalitātes.  

 

Nolēma: Apstiprināt tehniskā dienesta iesniegtos drošības karkasu ražotājus un piešķirt numurus. 

Balsojums: 

PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. Karzjuks, R. 

Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

3. LV Racing iesniegums 

 

J. Ducmanis skaidro situācijas par kurām tika iesniegts iesniegums. Iespējams, ka procesuāli bija 

pārkāpumi, bet tas nemaina lietas būtību, ka bija konstatēti pārkāpumi. Sacensībās ir milzīgs darba 

apjoms un arī visi jauninājumi ar Sportity nestrādā tik labi, kā gribētos, līdz ar to arī iespējams kaut 

kas tika palaists garām. Daudz kas tika izrunāts dalībnieku sapulcē un līdz šim viss strādājis labi. 

 

Nolēma: LV Racing iesniegums jāizskata šosejas komisijā obligāti, pieaicinot LV Racing 

pārstāvjus, un pēc tam jāinformē Prezidijs par lēmumu. 

Balsojums: PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. 

Karzjuks, R. Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

4. Tehniskā dienesta ziņojums par miniralliju. 

 

Saņemts ziņojums no TD par miniralliju Ropaži.  

V. Kalve skaidro SAK nostāju par minētajiem TD aizrādījumiem. Norāda, ka Prezidijs nav norādījis 

savā lēmumā kuras TD personas drīkst būt par novērotājiem. Notiek diskusija. 

A. Zvingevics, kurš bija minirallijā Karosta, norāda, ka viņa novērojumi ir sekojoši: 

 - sports ir attīstījies pareizā virzienā 

 - grants posmā izmantoti normāli roteri 

 - izņemot situāciju ar tehnisko dienestu, minirallijs ir labā situācijā. 

 

Nolēma: Turpināt meklēt kopsaucēju ar tehnisko dienestu. Tehniskajam dienestam iesniegt 

personas, kas turpmāk ieradīsies kā novērotāji uz miniralliju.  

SAK iesniegt L. Mednei iesniegumu CSDD ar visām nepieciešamajām izmaiņām, ko vajadzētu 

saskaņot ar CSDD par minirallija sporta pasi. Termiņš 23. jūnijs. 

Balsojums: PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. 

Karzjuks, R. Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

 



5. A. Šimkus aizrādījumi par drošības karkasu sertifikātiem 

 

A. Šimkus norāda, ka dažiem sertifikātiem, ko izsniedzis M. Volksons, ir SK Salaca zīmogs un 

dažiem Krosa komisijas zīmogs. Bet LAF apstiprināto sertificētāju sarakstā ir M. Volksons, nevis 

Salaca vai Krosa komisija. 

R. Lilienšteins skaidro, kāpēc šāda situācija izveidojusies. 

 

Nolēma: M. Volksons iesniedz sarakstu ar numuriem, kuri šie sertifikāti ir, un apstiprina, ka 

uzņemas atbildību kā LAF sertificētājs par šiem sertifikātiem. 

 

Balsojums: PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. 

Karzjuks, R. Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

6. LAF Apbalvošanas pasākums 

 

Uz doto brīdi LAF budžetā nav paredzēti līdzekļi kopējas apbalvošanas veikšanai un uz doto brīdi 

arī neredz iespēju, ka tādi varētu parādīties. Turklāt komisijas nav ar mieru, ka kopējās 

apbalvošanas gadījumā viņiem paliek klases, kas nav čempionātā un netiek apbalvotas. Attiecīgi ir 

jārīko vēl viens pasākums. 

 

Nolēma:  2023. gadā netiek rīkota kopējā čempionu apbalvošana.  

Balsojums: PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. 

Karzjuks, R. Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

7. Dažādi 

 

- Soda naudu maksājumu sadalījums 

 

L. Medne skaidro, ka ar jaunā kodeksa ieviešanu ir jaunumi arī soda naudu maksājumos. Turpmāk 

tie visi jāmaksā LAF, nevis rīkotājiem. Attiecīgi rodas jautājums par šo soda naudu sadalījumu 

starp komisiju un sekretariātu. 

 

Nolēma:  Šo jautājumu atlikt uz gada otro pusi, kad būs redzama situācija budžetā. 

Balsojums: PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. 

Karzjuks, R. Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

 

- Škodu izmantošana 

L. Medne atgādina, ka Škodas mums ir uz reklāmas līguma pamata un tiem rīkotājiem, kas tās 

izmanto, ir jāiesniedz preses dienestam vai sekretariātam bildes no pasākumiem, kurās redzam 

Škodu. Kā arī jābūt aktīviem sociālos tīklos un “jātago” LAF un Green motors. Tiem, kas paši to 

nevēlas darīt, jāsūta bildes A.Virbulim. 

 

Nolēma:  Visiem vēlreiz atgādināt un tiem, kas neievēros noteikumus, var tikt piemērota maksa par 

auto izmantošanu.   

Balsojums: PAR – 10  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, V. Kalve, J. 

Karzjuks, R. Lilienšteins, E. Berķe. J. Ducmanis 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 



- Papildus informācija, kas norādāma nolikumā ( Sporta darbinieks – komisijas vadītājs 

ar kontaktinformāciju) 

 

Saskaņā ar sporta likumu sacensību nolikumā ir papildus jānorāda persona, kas ir atbildīgā par 

sportu – sporta darbinieks. Lūgums visiem nolikumos norādīt šo personu un tas ir komisijas 

vadītājs. 

 

Nolēma:  Pieņemt zināšanai un ievērot turpmākajos nolikumos. 

 

- Drošības aprīkojuma jaunumi 

 

J. Krastiņš stāsta par jaunumiem, kas būs drošības aprīkojumā. Protams, ka tas būs dārgāk, bet tur 

būs busiņš un piekabes, kuras būs viegli transportēt un arī aprīkojums ir uzlabots. Praktiski aizstāj 

vienu ugunsdzēsēju brigādi. Iespējams, ka izmēģināt varēs jau uz Eiropas autokrosa čempionātu. 

Busiņš ir noformēts ar logo un atpazīstams. 

 

Nolēma:  Pieņemt zināšanai.   

 

Nākošais prezidijs pēc nepieciešamības  - orientējoši jūlijā. 


